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zębtsnię zostało zwołane na prośbę mieszkańców osiedla ,,BatbaTa" z u|ic: Rumana, Agrestowej,

Wiejskiej w temacie spraw popowodziowych z czerwca 2OI3 br. oraz spotkania Burmtsttza

Mariana Błachut, Z - cy Pawła Mrowiec, przewodniczącego Zarządu osiedla Andrzeja Maj końcem

\tpca z mieszkańcami w/w ulic odnośnie cieku,,Młynówka'''

W zebraniu uczestniczyli:

Burr{istrz Marian Błachut ,Przewodniczący R.M. Damtan Żelazny. Zebranie było prawomocne'

gdyz uczes tniczyłow nim 34 mieszkańców osiedla. Zebtanie otworzyłA. Maj' ktory powitał

przybyłych gości oraz mieszkańców osiedla i zaproponował, aby tematem zebrania były tylko

problemy popowodziowę mieszkańców w/w ulic. Zębranijednogłośnie przyjęli taki tok zebrania'

Następnie głos zabrał Burmistrz M .Błachut' który przyb\tżył mieszkańcom problemy z jakimi

boryfa się miasto po powodzi, co zostało jlŻ zrobione' a co jeszcze musi poczekać na wykonanie,

gdyz w tegorocznym budzęcie pomimo przesunięcia środków finansowy'ch na usunięcie szkód po

powodzi brakuje pieniędzy i trzeba będzie niektóre pIace przesunąó na Ż0I4 rok. Wiąze się to z

odbudową tzw. opaski wokół stawu' jak również podniesieniem obwałowania cieku ,,Młynówka''.

Burmistrz powiedział równiez' Żetrwająprace końcowe nad projektem kanału ulgi' co w Znacznym

stopniu poprawi zabezpieczenie powodziowę mieszkańców północnego rejonu miasta. Następnie

f
A. Maj ZaproponowaŁ, aw przeznaczyć 5300 ń. na odmulenie oraz wykoszenię odcinka ciekul

,,Młynówka'' wzdłvŻ ulicy Rumana. ffiffif mieszkańcy jednogłośnie podjęli uchwałę i

przeznaczyli na to 5 300 zł. Następnie głos zabtęra\i mieszkańcy: Leszek Pawlus proponował, aby

do odprow adzenia wody popowodziowej wykorzystaó studnie matki od drenazu" Franciszek

Kołoczek proponował lepszą współpracę między zarządzanl'em kryzysowym, a właŚcicielęm

starł,6w celem zamykania jazu i kierowania nadmiaru wody do rzęki Białki' pan RaszkL

proponował, aby wykoruystać staw jako bufor w czasię powodzi, również w tych sprawach $łos

zabrał pan Wisła. Na wszystkie te problemy oraz zapyĄania mieszkańców odpowiadał Burmistrz,

który powiedział, Że zdaje sobie sprawę Z ogromu prob|emów jakie wynikają z czerwcowej

powodzi, ale to równiez dotyczy innych rejonów miasta i byłby nieodpowiedzia\ny, gdyby obiecał,

ze lrfszystkie problemy usunie, bo na wszystko nie mamy pieniędzy i musimy wybierać tylko



niez}Qdne sprawy. Staramy się również o środki zewnętrzne' ale to długo trwa i nię zawszn

mozemy je otrzymaó. Burmistrz poprosił mieszkańców o cierpliwośó, gdyz po budowię kanalizvcjl

sanitarnei w całym mieście otaz wzdłuŻ ulic: Rumana' Agrestowej' Wiejskiej kanalizacja

ogólnospławna stanie się kanalizacj ą deszczową' co dobitnie zmniejszy zagrożenie powodziowe .

Na tym zebranie zakończono.
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